
FOUR LEAF CLOVER PERSONAL AIR PURIFIER

Lighting surface

When the product is placed 
horizontally at rest for 10 
seconds, the power is 
turned off

When the product 
is normally worn on the 
neck for 1 second, the 
power is turned on

Product accessories:
   One unit of four leaf clover personal air purifier
   One USB cable  
   One power charger
   One product manual 
   One product warranty card
   One manufacturer's certificate
   One set of product package

＜1W

about 29g(N.W.)

≥3million/cm³

Product sizeWeight

＜10mA

Power

Voltage DC3.7V

Name Type

43*43*18.7mm

132-15

Specification:

Product introduction:

Anion output
 mouth

Necklace

Charging mouth

Current

Anion release quantity

FOUR LEAF CLOVER PERSONAL AIR PURIFIER

Important safety instructions:
Please read the instructions carefully before using the machine throughout;
When using this product, to follow safety and correct method of use;

Warning:

Product introduction:

The characteristics of the product:

Product function:

The usage of the product:
Products can be worn on the neck, can also be placed in a nearby table, chair or bedside table
(spread the accesories, the effect will be better);
Product for touch switch mode, pick up the product, the text is in the positive direction, thumb touch 
cover text below the center position, time last 1 second or so,power on, cover around the blue 5 
seconds periodic breathing cycle.Repeat this action power off, lights off.

The charging method of product :
Use the belonging charging cable for power charge, one end of the cable plug to the product on the 
charging interface, the other end plug into the USB interface (5 V 1 A charging head), and then put the 
plug into to AC100-240V socket,when product charging the red light is light up, after a full charge the 
red light off, green indicator on;
When the product is charging, Blu-ray 1 second flashing, fully charged, the blue light. Blue light 
every 5 seconds during work breathing cycle.

Don't put the machine into the liquid and don't make liquid into the machine;
Do not use this machine in the shower or bath process;
Do not place the machine or stored in unsafe place where is easy to fall;
The placement of the machine placed should be far away from the heat source: 
radiator, heater and other heating equipment;
Under the condition of aerosol don't use this machine;
Away from the gas type and the oven, and don't in the flammable gas, flammable 
gas or flammable volatile fluid in the area of the use of the products;
Do not use this product under a quilt or a blanket;
Don't tear down and maintenance the product without permission;

Four leaf clover portable production device is a high-performance negative ion air purifier, it can 
remove --- bacteria, smoke, pollen, dust and other polluting micro-particles; Four leaf clover 
portable purification device is highly efficient portable air purifier, hanging neck wear, easy to carry. 
Working to form an invisible air filter barrier, it can dispel the elimination of your chest more than one 
cubic meter around the head of small pollutants.

The unique appearance design, miniature wearable air purifier - lead the new trend of intelligent life;
Mute technology - add comfort, from worry, energy conservation and environmental protection;
Small volume, built-in lithium battery, can use the USB line recharged, carry convenience;
A small product, personal necklace,easy to bring up , purify indoor and car air, multipurpose;
All life without consumables,one-time investment for all life.

Active neutralization and remove dust, pollen, smoke - PM2.5, micro particles, secondhand smoke 
pollution;
Carbon fiber transmitter release a large number of negative ion, and it neutralization reaction with 
carries a positive charge of germs,lose bacteria protein activity, to kill the germs;
Release the negative oxygen ion high concentration (3 ~ 5 million) -- - "air vitamin", make our 
breathing more comfortable, more pure and fresh air.

Warm prompt:

Matters needing attention:

Cleaning and preservation:

The machine power supply: 3.7 VDC lithium battery;
The charging time of the product about 3 hour, after a full charge please unplug the cable;
The time of the product can work continuously after a full charge : more than 20 hours.
(According to the actual usage).

Every time the product do not charge for a long period of time when fully charged, unplug the 
cable in a timely manner;
The product in full of electricity, normal don't turn on the standby time about 25 days (internal 
chip need power supply);
The product is not suitable for infants and other ACTS of no control ability to use;
People with heart disease or wear pacemakers banning can’t use this product;
The product in the case of wear and is in working condition, please do not touch the top of the 
carbon brush head with the hand, avoid the static circuits produce discomfort to the human body.
Metal necklace occasionally produce a slight tingling in to the human body, normal phenomenon,
no danger;
When the product is off, it must be in a relatively static state. Violent vibration may trigger the 
product power on,it is a normal phenomenon.
Explains the functions of this manual, not as the reason for the product used for special purposes.

It is recommended to use clean method is clean at least once every week;
Power off and remove the charging cable;
With a soft wet cloth to clean the machine shell, then dry it with a soft dry cloth;
   Please do not use corrosive detergent scrub the shell of the machine;
   Do not let water or other liquid into the machine, do not immerse the product 
   into the water;
With a soft wet cloth to clean the top of the product core part of carbon brush, make our products 
keep good purification effect;
If long time don't use this product, please turn off and together with the cable put into the packing 
of the product,safekeeping.

Simple troubleshooting:

The wind of anion 
transmitter is 
significantly lower

The power light
 is not on

Switch is open Turn on the switch

Battery is used up

There is clutter on the anion 
transmitter
There is much dust in the
 carbon brush

Need clean up

Need clean up

Need clean up
The machine 
has unusual 
noise

There are metal material ,other
 liquid or water drip into the 
anion transmitter. 

Recharge full of power

TroubleshootingCheck the projectSymptom

Note: if still cannot troubleshoot according to the instruction and find out the reason, please 
contact to us in time!



四叶草随身携带净化器

产品配件：

   四叶草随身携带净化器          一台    
   USB数据线                     一条    
   充电器                        一只
   产品说明书                    一本    
   产品保修卡                    一份
   产品合格证                    一份    
   产品包装                      一套 

＜1W

约29g(产品净重)

≥300万个cm 3

产  品  尺  寸重量

功率

电压 DC3.7V

品名 四叶草随身携带净化器 型       号

负离子释放量

43*43*18.7mm

132-15

技术规格参数：

产品简介： 重要的安全说明：

请您在使用本机前通篇仔细阅读说明书；
在使用本产品时，要遵循安全和正确的使用方法；

警告：
不要将本机浸入到液体中，也不要使液体进入机器；
不要在洗澡或沐浴过程中使用本机；
不要将本机放置或存放在不安全易坠落的地方；
本机的安放位置应远离热源：散热器、加热器及其它生热设备；
在气溶胶条件下不要使用本机；
远离燃气炉和烤箱，且不要在可燃气体、易燃气体或易燃挥发性液体存在
的区域使用本产品；
不要在被子或毯子下使用本产品；
不要私自拆卸及维修本产品；

产品简介：

四叶草随身携带净化器是高效负离子空气净化器，可以去除---细菌、烟雾、
花粉、灰尘等污染微颗粒；四叶草随身携带净化器是高效的可充电便携式空
气净化器，挂脖佩戴，携带方便，形成隐形的空气过滤屏障；可驱散、消除
您胸部以上头部一立方米范围内的微小污染物。

产品的特点：
独特的外观设计、随身携带空气净化器---引领智慧生活新潮流；
静音技术---增添舒适，免去烦恼，节能环保；
体积小，内置锂电池，可用USB线反复充电，随身携带方便；
机身小巧，挂脖方式携带方便，净化室内空气、车内空气，一机多用；
终身无耗材，一次性投入终身受益。

产品的功能：

主动、吸附、沉降---PM2.5、烟雾、花粉、灰尘、二手烟等污染微颗粒物；
碳纤维发射端释放大量的负离子，与携带正电荷的病菌相遇时，与其发生中
和反应，使病菌的蛋白质失去活性，从而杀死病菌；
释放高浓度（300～500万）的负氧离子---“空气维生素”，使我们的呼吸
更舒适，空气更清新；

产品的使用方法：

产品开关方式为倾倒式感应开关，佩戴在脖颈上，持续时间1秒左右，产品
开启；产品水平静止平放，持续时间10秒左右，产品关闭。
 

温馨提示：

本机供电电源为：3.7VDC锂电池；
本机的充电时间：约3小时，充满电后请您拔下充电数据线；
本机一次充满电后可连续工作时间：大于20小时；（与实际使用情况有关）。

注意事项：
该产品每次不要长时间充电，当充满电时，请及时拔下数据线；
该产品在充满电，正常不开启待机时间25天左右(内部芯片需供电）；
该产品不适用于婴儿及其他无行为控制能力的人使用；
有心脏病或佩戴有心脏起搏器的人禁止使用本产品；
该产品在佩戴并处于工作状态的情况下时，请勿用手触碰产品顶部碳刷
头，避免静电回路造成人体不适。金属挂链偶尔会对人体产生轻微的针
刺感，属于正常现象，没有危险；
该产品处于关闭状态时，必须处于相对静止状态，抖动可能触发产品开
启，但属于正常现象，只需将产品水平静止放置就行；
本说明书所讲述的功能，不作为将产品用做特殊用途的理由。

清理与保存：

关机并拔下充电数据线；
用软湿布清洁机器的外壳，再用软的干布将机器擦干；
用软湿布清洁产品顶端芯部的碳刷部分，使产品保持良好的净化效果；
   请勿用带腐蚀性的清洁剂擦洗机器的外壳；
   请勿让水或其他液体流入机内，切勿将本品浸入水中；
该设备按上述方法建议每周至少清洁一次；
如果长时间不用本产品，请关机后连同数据线放入产品的包装内，并
进行妥善保管。

简单故障排除：

 负离子发射
 端出风量明
   显变低

电源指示灯
   不亮

开关是否开启 开启开关

电量是否用尽

负离子发射端有异物

发射端尖端污染物较多

需清理

需清理

净化器有异
  常声音

发射端有金属物质或
其它液体掉入或滴入
导致放电产生噪音

需清理

重新充满电量

注：如按此说明仍不能排除故障及查明原因，请您及时与我司联系！

电       流 ＜10mA

充电口

挂链

负离子发生口

灯光面

产品水平静止平放
持续时间10秒左右
产品关闭

产品正常佩
戴在脖颈上
持续时间1秒左右
产品开启

产品的充电方法：

用本机自带的充电数据线进行充电，数据线的一端接插到产品的充电接口上，
另一端接插到USB（5V 1A充电头)的接口上，然后插入到AC100-240V电源;
产品充电时，蓝光1秒闪烁，充满电后，蓝光常亮；工作时蓝光5秒周期呼吸
循环。


